
Årsmöte Nylands vindkraft ekonomisk förening 
Fredag 10 juni 2022 kl 19:00, Nylands bygdegård 

Närvarande på mötet: Nils Axelsson, Eva Axelsson, Kerstin Lindström, AndersJohansson,Annelie 
Berggren, Tomas Domeij, Tommy Sjöberg, Peter Gustafsson, Kurt Lundqvist, Gerd Edstrand och 
Susanna Sjöström. 

1. Öppnande: Nils Axelsson öppnar mötetoch hälsar välkommen.
2. Val av ordförande: Nils Axelsson väljs som ordförande förmötet.
3. Val av protokollförare: Susanna Sjöström väljs som protokollförare för mötet.

4. Val av två justeringspersoner: Anders Johansson och Peter Gustafsson väljs som
justeringspersoner.

5. Frågan om stämman utlyst i behörig ordning: ja.

6. Fastställande av dagordning: dagordningen.fastställs av mötet.
7. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse:

Mötet får själva gå igenom bokslutets siffror.Som visar ett resultatpå - 266:-

8. Beslut om fastställande av resultat och balansräkning samt hur vinst eller förlust
disponeras:
Nils Axelsson går igenom vilka bidrag som betalats ut under 2021:
Nylands bygdegård (bidrag till ytterdörr) 8000:-
Saluåns fiskevårdsförening ( utsättning av fisk Tällvattnet) 2S 000:
leif Ahlund (utedass) 12000:-

Tobias Strömberg(nyföddbidrag) 5000:
Totalt utbetalade bidrag 50 000 kr.

För år 2022 har föreningen fått totalt49 158 :- att disponera under året. 

9. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna: styrelsen beviljas ansvarsfrihet.
10. Frågan om arvoden till styrelseledamöter och suppleanter: mötet är överens om att det

fortsatt inte ska utgå någon ersättning till styrelsen.
11. Motioner, skrivelser, förslag från styrelsen:

Inkomna ansökningar

Nils Axelsson går igenom inkomna ansökningar:
Ansökan på 5000:- från Mats Nygren, Nyland, för utsättning av fällor längs Salu ån för att
minska beståndet av bland annat bäver. Mötet är överens om att ansökan och summan ska
godkännas.

Ansökan på 60 000:- från Stefan Nordin, Skade mark, förgrillkåta. Mötet resonerar om att 

det eventuellt ska finnas pengar i en nedlagd fiskevårdsförening iSkademark. Om pengar 
finns att tillgå där bör dessa användas till den planerade grillkåtan. Nils Axelsson pratar med 
berörda i Skademark och styrelsen får resonera och fatta beslut vid tillfälle. 

Styrelsen funderar om det borde finnas ett stående bidrag på en fast summa för att trygga 
bevarandet av Nylands bygdegård. Bygdegården har en relativt hög driftkostnad och det 

föreslås att styrelsen ska över elkostnaden genom att binda till en fast kostnad. 




